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ROPAŽU NOVADA PAŠVALDĪBAS 
reģ. Nr.: 90000067986, juridiskā adrese: Institūta iela 1A, Ulbroka, Stopiņu pagasts, Ropažu novads, LV-2130 

 

STOPIŅU PAGASTA IEDZĪVOTĀJU KONSULTATĪVĀ PADOME  

 

 

DALĪBNIEKU SĒDES PROTOKOLS 
 

 

Datums: 25.03.2024.  Nr.: 04 / 2024 

     

Laiks: 18:30-21:00    

 

 

Sēdē piedalās: 

 

- Stopiņu pagasta Iedzīvotāju konsultatīvās padomes (turpmāk tekstā – Padomes) 

dalībnieki: 

Liene Pļaviņa (Padomes priekšsēdētāja); 

Eduards Bergmanis (Padomes priekšsēdētājas vietnieks, sēdē piedalās attālināti caur 

Whatsapp video zvanu); 

Sandijs Krastiņš 

Sigita Veide 

Aleksandra Freisa 

Andrejs Frolovs 

Anda Višķere 

Jānis Alkšers 

 

Sēdē piedalās 8 no 13 dalībniekiem un Padomes sēde ir lemttiesīga. 

 

- Stopiņu pagasta pārvaldes vadītājs Aldis Grunde 

 

 

Padomes sēdi vada Padomes priekšsēdētāja Liene Pļaviņa. 

 

 

Protokolē Liene Pļaviņa un Jānis Alkšers. 
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PADOMES SĒDĒ LEMTS 

 

 

1. Sarunas ar Stopiņu pagasta pārvalde vadītāju Aldi Grundi: 

1.1. iepazīstina ar sevi, saviem darba pienākumiem, atbildību un tiesībām ; 

1.2. Padomes priekšsēdētāja L. Pļaviņa informē, kāpēc uz tikšanos aicināts A. Grunde; 

1.3. uz iepriekš nosūtītajiem jautājumiem A. Grunde ir rakstiski atbildējis. Padomes locekļiem 

atbildes apmierina, iebildumi netiek izteikti; 

1.4. tiek izteikts priekšlikums A. Grundem biežāk nākt uz Padomes sēdēm, lai pārrunātu Stopiņu 

pagasta aktualitātes un problēmas. A. Grunde apņēmās šo priekšlikumu ņemt vērā; 

1.5. sarunas laikā A. Grunde informē: 

1.5.1. Ropažu novada aplikācija atvieglo komunikāciju starp iedzīvotājiem un pagasta pārvaldi 

dažādu problēmu un jautājumu risināšanā, jo īpaši, kas saistīti ar vides un teritoriju uzturēšanu;  

1.5.2. pagastā ceļi tiek uzturēti atbilstoši paredzētajiem plāniem. Grants ceļus pamazām 

atjaunot (greiderē), ņemot vērā to tehnisko stāvokli pēc sniega kušanas un šķīdoņa uz ceļiem. 

Asfaltētie ceļi tiks uzturēti un laboti atbilstoši prioritātēm. Tajā skaitā ceļš Saurieši-Upeslejas tiks 

tikai uzturēts. Finanšu trūkuma dēļ ceļu remonti pagaidām netiek plānoti ; 

1.5.3. PA “Saimnieks” tiek virzīts uz reorganizāciju un likvidāciju. Šobrīd tas ir procesā. 

Funkcijas un darbinieki tiks pārdalīti pārējām Pašvaldības SIA, kas nodarbojas ar ēku un teritoriju 

apsaimniekošanu; 

1.5.4. daudz vairāk mazo atkritumu konteineru ielu malās nebūs, jo realitātē atkritumi no šiem 

konteineriem laikapstākļu, dzīvnieku un putnu darbības rezultātā piegružo apkārtējo vidi;  

1.5.5. šobrīd Institūta ielā 1 ir izvietota lielais atkritumu konteiners, bet tas paredzēts ir 

kokmateriāliem. Dēļ iedzīvotāju nevērības, tajā ir ievietoti citi atkritumi, tādēļ to tuvākā laikā aizvāks 

prom. Bioloģiskajiem atkritumiem, tajā skaitā, lapām un zālei, tiks izvietots aprīļa sākumā;  

1.5.6. SIA “Clean-R” aprīlī rīkos lielgabarīta atkritumu savākšanu Stopiņu pagastā; 

1.5.7. par ceļa zīmēm, ko vēlas iedzīvotāji – jāraksta iesniegums Pašvaldībai ar pēc iespējas 

detalizētāku informāciju. Iesniegumu izskatīs Pašvaldības ceļu inženieri; 

1.5.8. tiks veikta Garās ielas, Dreiliņos pārbūve. Šobrīd notiek projektēšana un saskaņošana ar 

zemes īpašniekiem, kas esot laikietilpīgs process; 

1.5.9. velo ceļu Vālodzes-Saurieši un Ulbroka-Līči projektu realizācija finanšu trūkuma dēļ 

pagaidām tiek apturēti; 

1.5.10. plāno pie Ulbrokas vidusskolas esošās gājēju pārejas Institūta ielā ierīkot papildus 

prožektorus. Par pārējo satiksmes drošību Institūta ielā pie Ulbrokas vidusskolas ir jāorganizē 

padomju, skolas, Pašvaldības, Latvijas valsts ceļu tikšanās un tajās ir jāvienojas par risinājumiem; 

1.5.11. pie PII “Pienenītes” esošajām daudzdzīvokļu mājām esot jāmaksā par autostāvvietu 

uzturēšanu un apkopšanu. Nav skaidrs, kam pieder šīs autostāvvietas. A.Grunde iesaka pārbaudīt, 

piemēram, kadastrs.lv, kam pieder šīs autostāvvietas. Ja tās pieder daudzdzīvokļu ēkas īpašniekiem, 

tad ēku īpašniekiem pašiem kopīgi jāizlemj ko darīt turpmāk. Varbūt Pašvaldībā saskaņot atbilstošas 

ceļa zīmes, piem., autostāvvieta ar atļaujām; 
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1.5.12. par daudzdzīvokļu ēku siltināšanu. Problēma ir tajā, ka uz ēkas īpašnieku sapulcēm 

netiek savāktas 51% un vairāk balsu. Tāpēc nav iespējams nobalsot par siltināšanu. Kā arī, tā kā 

šobrīd PA “Saimnieks” ir likvidācijas procesā, tad arī ēku apsaimniekotājs neuzņemas nekādas 

saistības par ēku siltināšanu; 

 

 

2. Par Padomes iepriekšējā sēdē norunātajiem iesniegumiem un vēstulēm: 

2.1. priekšlikumi grozījumiem Administratīvo teritoriju un apdzīvoto vietu likumā: 

2.1.1. S. Veide vēstuli sagatavoja; 

2.1.2. L. Pļaviņa to nosūtīja; 

2.1.3. ir saņemta atbilde, komentāri par to nav izteikti; 

2.2. par ornitologu atzinumu Ietekmes uz vidi novērtējumā Dreiliņu pagastā: 

2.2.1. S. Veide vēstuli sagatavoja; 

2.2.2. L. Pļaviņa to nosūtīja; 

2.2.3. ir saņemta atbilde. S. Veide izsaka iebildumus par atbildē sniegto informāciju. Pati 

uzņemas privātu iniciatīvu rakstīt atbildi; 

2.3. par Ulbrokas vidusskolu: 

2.3.1. L. Pļaviņa sagatavota un nosūtīja; 

2.3.2. atbilde nav saņemta; 

2.4. par ēdināšanas izmaksām pašvaldības izglītības iestādēs un izglītojamo likumisko pārstāvju 

līdzmaksājumu: 

2.4.1. J. Alkšers un E. Bergmanis iesniegumu sagatavoja; 

2.4.2. L. Pļaviņa to nosūtīja; 

2.4.3. atbilde nav saņemta; 

2.5. par Padomes Nolikuma grozījumiem: 

2.5.1. S. Veide un J. Alkšers iesniegumu sagatavoja; 

2.5.2. L. Pļaviņa to nosūtīja; 

2.5.3. atbilde nav saņemta; 

2.6. par Stopiņu pagasta pārvaldnieku Aldi Grundi: 

2.6.1. iesniegums un jautājumi sagatavoti; 

2.6.2. L. Pļaviņa to nosūtīja; 

2.6.3. A. Grunde savlaicīgi rakstiski atbildēja. Komentāri no Padomes dalībniekiem nav izteikti. 

Papildus A. Grunde atbild dažādiem jautājumiem šīs Sēdes laikā; 

 

 

3. Par citu Padomes dalībnieku iesaisti iesniegumu un vēstuļu sagatavošanā: 

3.1. J. Alkšers informē, ka vēstules Padomes vārdā sagatavo tikai daži Padomes dalībnieki; 

3.2. izteikts aicinājums arī pārējiem Padomes dalībniekiem iesaistīties vēstuļu gatavošanā;  

 

Balsojums:  

Padome nolemj (7 par, 1 pret) , ka ikvienam Padomes dalībniekam jāiesaistās vēstuļu 

sagatavošanā, bet pārējiem Padomes dalībniekiem ir jāsniedz palīdzība un ieteikumi.  
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4. Par Padomes dalībnieku sēžu apmeklējumu: 

4.1. tiek sniegta informācija par Padomes dalībnieku sēžu apmeklējumu. Padomes Google disks 

failu serverī pieejams Sēžu apmeklējuma uzskaite; 

4.2. tiek izteikts priekšlikums Padomes dalībniekiem, kuri ilgstoši nav apmeklējuši Padomes sēdi, 

izteikt aicinājumi apmeklēt nākamo Padomes sēdi, citādi tiks lemts par viņu izslēgšanu no Padomes; 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (7 par, 1 pret)  Whatssapp sarakstē visiem Padomes dalībniekiem atgādināt 

par pienākumu apmeklēt Padomes sēdes, kā arī informēt par izslēgšanu no Padomes, ja Sēdes 

netiek apmeklētas vairāk kā trīs reizes pēc kārtas.  

 

 

5. Par Padomes Facebook konta uzturēšanu un satura veidošanu: 

5.1. J. Alkšers informē, ka šobrīd Padomes Facebook kontu var administrēt tikai A. Avotiņš, L. 

Pļaviņa un J. Alkšers; 

5.2. tiek izteikts priekšlikums iesaistīt arī citus Padomes dalībniekus iesaistīt administrēšanā;  

 

Balsojums:  

Padome nolemj (8 par, 0 pret) , ka Padomes Facebook kontu satura veidošanu jāuztic arī 

citiem Padomes dalībniekiem. 

L. Pļaviņa apņemas uzrunāt personīgi Padomes dalībniekus, kuri vēlētos to uzņemties.  

 

 

6. Par satiksmes drošību un ceļa zīmju izvietošanu pie Upesleju sākumskolas: 

6.1. J. Alkšers informē par situāciju vienā ceļa posmā (pirmsskolas pusē), kur ir šaura brauktuve, 

zaļajā zonā novietoti auto, līdz ar to rada negadījuma risku gājējiem. Papildus šajā posmā atrodas 

ūdens ņemšanas vieta ugunsdzēsības autotransportam un, ja vieglie transportlīdzekļi tur ir novietoti 

stāvēšanai zaļā zonā, tad ugunsdzēsības autotransportam nav iespēju piebraukt pie ūdens ņemšanas 

vietas; 

6.2. tiek izteikts priekšlikums, atsaucoties uz A. Grundes ieteikumu, rakstīt iesniegumu 

Pašvaldībai par ceļa zīmes “Apstāties aizliegts” konkrētajā posmā, norādot argumentus, kāpēc 

nepieciešama šādas ceļa zīmes; 

6.3. iesniegumu nosūtīt zināšanai Upesleju sākumskolas vadībai un Upesleju sākumskolas vecāku 

Padomei; 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (6 par, 2 pret) rakstīt iesniegumu Pašvaldībai. 

Iesniegumu sagatavot J. Alkšeram līdz 25.04.2024. 

Iesniegumu nosūtīt L. Pļaviņai no Padome e-pasta stopinupadome@inbox.lv 
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7. Par satiksmes drošību Institūta ielā, Vālodzēs pie Ulbrokas vidusskolas: 

7.1. nesen pie gājēju pārejas notika negadījums – auto notrieca 1.klases skolēnu; 

7.2. VSIA “Latvijas valsts ceļi”, kuru valdījumā atrodas minētais ielas posms, iepriekš ir pauduši 

un rakstiski atbildējuši, ka viņi konkrētajā ielas posmā nekādus uzlabojumus ceļu satiksmes drošībā 

netaisās darīt. Padomes dalībnieku ieskatā šāda attieksme nav pieļaujama; 

7.3. tiek izteikti šādi priekšlikumi, ko pieprasīt no VSIA “Latvijas valsts ceļi”: 

7.3.1. ieviest ātruma ierobežojumu 30km/h darba dienās laika posmā no plkst.07:00 līdz 

plkst.17:00; 

7.3.2. pie gājēju pārejas izcelt ceļa zīmi ”Gājēju pāreja” ar gaismu atstarojošu apmali ar izmēru 

vismaz 1200mm; 

7.3.3. vairākus metrus pirms gājēju pārejas izvietot atgādinājuma zīmes, ka ir gājēju pāreja, un 

ceļa zīmes “Uzmanību, bērni” ar gaismu atstarojošu apmali ar izmēru vismaz 1200mm; 

7.3.4. uz brauktuves pirms gājēju pārejas izvietot ceļa apzīmējumu jeb bremzējošas līnijas, lai 

pievērstu satiksmes dalībnieku – auto vadītāju uzmanību. Tādas, piemēram, ir ceļu P3 un P10 

krustojumā; 

7.3.5. izvietot regulējamu gājēju pāreju ar luksoforu, ko ieslēdz manuāli un darbojas uz 

taimera; 

7.4. tiek izteikts priekšlikums rakstīt iesniegumu Valsts policijai, Ceļu satiksmes drošības 

direkcijai un Pašvaldības policijai pastiprināt šajā ielas posmā kontrolēt ceļu satiksmes noteikumu 

ievērošanu jautājumos par maksimāli atļautā ātruma pārsniegšanu un apdzīšanu uz gājēju pārejas; 

7.5. tiek izteikts priekšlikums, ka S. Krastiņš un E. Bergmanis veidotu video sižetu par ceļu 

satiksmes drošību minētajā ielas posmā; 

 

Balsojums:  

Padome nolemj (7 par, 1 pret) rakstīt iesniegumu VSIA “Latvijas valsts ceļi”. 

Iesniegumu sagatavot J. Alkšeram līdz 25.04.2024. 

Iesniegumu nosūtīt L. Pļaviņai no Padome e-pasta stopinupadome@inbox.lv 

 

Padome nolemj (5 par, 3 pret) rakstīt iesniegumu Valsts policijai, Ceļu satiksmes drošības 

direkcijai un Ropažu novada Pašvaldības policijai. 

Iesniegumu sagatavot J. Alkšeram līdz 25.04.2024. 

Iesniegumu nosūtīt L. Pļaviņai no Padome e-pasta stopinupadome@inbox.lv 

 

Padome nolemj (8 par, 0 pret) uzdot S. Krastiņam un E. Bergmanim veidot video sižetus par 

satiksmes drošību pie Ulbrokas vidusskolas. 

 

Padome nolemj (8 par, 0 pret) uzdot L. Pļaviņai sagatavot aicinājumu uz tikšanos, lai runātu 

par satiksmes drošību pie Ulbrokas vidusskolas. Uz tikšanos aicināt Ulbrokas vidusskolas 

vadību un vecāku Padomi, Pašvaldības atbildīgās amatpersonas, Pašvaldības policijas, VSIA 

“Latvijas valsts ceļi”, Valsts policijas pārstāvjus. 

Aicinājumu sagatavot un nosūtīt L. Pļaviņai līdz 01.05.2024. no Padome e-pasta 

stopinupadome@inbox.lv 
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8. Par Padomes dalībnieku iesaisti Lielajā Talkā: 

8.1. tiek norunāts, ka Padomes dalībnieki iesaistās Lielajā Talkā 27.04.2024. pie Sauriešu karjera. 

 

 

 

PADOMES SĒDES NOBEIGUMA JAUTĀJUMI 

 

 

1. Nākamās padomes sēde: 

1.1. Padome nolemj, ka nākamā Padomes sēde būs aprīļa vai maija mēnesī;  

1.2. laiku un vietu precizēs L. Pļaviņa; 

 

 

2. Padomes sēdes Protokols: 

2.1. nosūtīts visiem Padomes dalībniekiem Whatsapp sarakstē kā *.pdf fails; 

2.2. ievietots Padomes dalībnieku dokumentu tiešsaistes serverī  kā *.pdf fails; 

2.3. nosūtīts Ropažu novada pašvaldības domei; 

2.4. nosūtīts Ropažu novada pašvaldības domes deputātam Haraldam Burkovskim (Padomes 

koordinators Pašvaldībā); 

 

 

3. Priekšlikumus, jautājumus, ierosinājumu nākamajai Padomes sēdei nosūtīt Padomes 

priekšsēdētājai ne vēlāk kā dienu iepriekš pirms nākamās Padomes sēdes.  

 


